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Er der stigning i antallet af enkeltydelsesansøgninger 
og meddelelser om huslejerestancer og 
fogedudsættelser? 
 

 

På Social- og Arbejdsmarkedsudvalgets møde d. 3. oktober 2022 spurgte 

Marie-Louise Jørgensen (F) under punktet Eventuelt, om der er en stigning 

i antallet af ansøgninger til enkeltydelser til dækning af el og varme, og om 

der er en stigning i antallet af modtagne meddelelser om huslejerestancer 

og fogedudsættelser? 

 

I september måned er antallet af enkeltydelsesansøgninger steget en hel 

del, og der er nu dobbelt så mange ansøgninger i forhold til januar i år. I 

september kom der 120 ansøgninger. 

 

Antallet af meddelelser om huslejerestancer og fogedsager er ikke steget. 

En eventuel stigning forventes først senere på året og i det nye år. 
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